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Papież Franciszek mocno o aborcji;

– To przerażające nawet pomyśleć, że są dzieci – ofiary aborcji, które nigdy nie zobaczą światła
dnia – tak powiedział w poniedziałek papież Franciszek, podczas tegorocznej przemowy
skierowanej do dyplomatów

www.fakt.pl/papiez-franciszek-wypowiedzial-sie-o-aborcji-to-przerazajace,artykuly,438813,1.html
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